

C3

Dominion Bureau of Statistics, STATISTICS CANADA STATISTIQUE DU CANADA Bureau Fédéral de la Statistique, C. 10

35D 20 D.B.S. MEMORANDUM • MÉMOIRE DU B.F.S.

APR 26 2011

Ottawa, Canada

LIBRARY

BIBLIOTHÈQUE

Price: 10 cents - Prix: 10 cents

13-1320

THE BEEKEEPERS' AND POULTRYMEN'S SUPPLY INDUSTRY, 1948

Products of the Beekeepers' and poultrymen's supply industry were valued at \$829,778 in 1948, an increase of 19 per cent over 1947.

This industry includes establishments wholly or chiefly engaged in the manufacture of incubators, hives and other supplies for poultrymen and beekeepers. There were 12 such establishments in 1948 giving employment to 154 workers. Salaries and wages paid totaled \$204,526, an increase of 38.4 per cent over 1947. The cost of materials used was 25.6 per cent higher than in the previous year.

The table below gives the principal statistics for the group for 1947 and 1948.

L'INDUSTRIE DES FOURNITURES POUR L'APICULTURE ET L'AVICULTURE, 1948

Les produits de l'industrie des fournitures pour l'apiculture et l'aviculture ont une valeur, en 1948, de \$829,778, soit une augmentation de 19 p. 100 sur 1947.

L'industrie comprend les établissements qui fabriquent exclusivement ou principalement des couveuses, ruches et autres fournitures pour aviculteurs et apiculteurs. Elle compte 12 établissements de ce genre en 1948 qui emploient 154 personnes. Les salaires et gages payés se chiffrent à \$204,526, soit une augmentation de 38.4 p. 100 comparativement à l'année précédente. Les matières premières utilisées coûtent 25.6 p. 100 de plus qu'en 1947.

Le tableau ci-dessous donne les principales statistiques pour 1947 et 1948.

Principal Statistics

Principales statistiques.

Items	Unit	1947	1948	Unité	Item
Establishments.....	No.	12	12	nombre.	Etablissements.
Employees on salaries	No.	29	29	nombre.	Employés à salaire.
Salaries paid	\$	40,619	47,544	\$	Salaires payés.
Employees on wages...	No.	113	125	nombre.	Employés à gages.
Wages paid	\$	107,211	156,982	\$	Gages payés.
Fuel used	\$	5,066	6,474	\$	Combustibles.
Electricity purchased	Kwh.	180,176	237,881	kWh	Électricité achetée.
Electricity purchased	\$	4,607	5,965	\$	Électricité achetée.
Cost of Materials ...	\$	258,585	324,772	\$	Cout des matières premières.
Value of products ...	\$	696,580	829,778	\$	Valeur de la production.

Prepared by the Forestry Section,
Dominion Bureau of Statistics, Ottawa.

Préparé par la Section des forêts, Bureau
Fédéral de la statistique, Ottawa.

02 038

卷之三

There are a number of establishments classed in other industrial groups which make relatively small quantities of beekeepers' and poultrymen's supplies as a side line. Complete figures on production by all industrial groups and further details concerning this industry will be given in a later report on the wood-using industries as a whole.

Il y a un certain nombre d'établissements classés dans d'autres groupes industriels qui produisent des quantités relativement faibles de fournitures pour l'apiculture et l'aviculture en à côté. Les chiffres de la production de tous les groupes et les détails additionnels touchant cette industrie seront donnés dans un rapport subsequent sur toutes les industries utilisant le bois.

The following firms were engaged wholly or chiefly in the manufacture of beekeepers' and poultrymen's supplies in 1948:-

Les firmes dont les noms suivent s'occupent exclusivement ou principalement de la production de fournitures pour l'apiculture et l'aviculture en 1948:-

QUEBEC

Artisanat Apicole du Saguenay, (l'), Bagotville.
Jones, F.W., & Son, Ltd., 44 Dutch St., Bedford.

ONTARIO

Benson, A.J. & M.O., Billings Bridge.
Chrysler, W.A., & Son, R.R. 5, Chatham.
Clubine, H.M., & Co., Ltd., 47 Albion St., Brantford.
Cook's Supplies, Edward St., Aurora.
Model Fence & Incubators, Ltd., 196 River St., Toronto.

SASKATCHEWAN

Parkbelt Bee Supplies, 24 - 17th St. E., Prince Albert

MANITOBA

Andrews & Son Co., 284 Victor St., Winnipeg.
Brett-Young, Ltd., 416 Corydon Ave., Winnipeg.
Lowen, C.T., & Sons, Ltd., Steinbach.

ALBERTA

Metz, Harold, R., 612 - 14th Avenue W., Calgary.

BRITISH COLUMBIA--COLOMBIE-BRITANNIQUE

Hodgson, S.P., & Sons, 555-13th Avenue, New Westminster.

STATISTICS CANADA LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE STATISTIQUE CANADA



1010760877